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Nyt fra halbestyrer Stig:  

a. Har fået pris på fugtstyring 

Godkendelse af referat: 

a. Ingen punkter. 

Nyt fra formanden:   

a. Vedligeholdelsesplanen samt valg af projekter. 

• Yderdøre – Der er spurgt på pris.  

• Fugtstyring i omklædningsrum – Estimat 30.000 kr. 

• Motor spjæld i hallen – Der er spurgt på pris. 

• Asfalt areal foran hallen – Ikke prioriteret.  

b. Fastprisaftalen er udløbet på el og gas. (el +230% og gas +350% ca.) 

– Snakker med SEF til marts for at høre nærmere.  

c. Generalforsamling torsdag d. 17 kl. 19:30 (bestyrelsen mødes 

kl.19:00)  

Nyt fra Kasser:   

a. Konto 1241 – reparation og vedligeholdelse. (Hvad har vi brugt i 

2021?) 

b. Stig ferie fremadrettet 

c. Regnskab senest 1. april 2022 

d. Budget 2022 laves til næste bestyrelsesmøde  

Nyt fra Kommunen:  

a. Mail fra Theis ang. Asfalt 
b. Tilskud i 2022 er på 568.240 kr. Et fald på 30.944 i forhold til 2021. 

Udvidelse af hallen:     

a. Fonde:  

• Fonde.dk fortsætter i 2022 
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Nyt fra Idrætsforeningen: 

a. Fodbolden kunne godt tænke sig nye bander. Bestyrelsen opfordrer 

til at fodbolden selv søger fonde for at skaffe penge.  

b. Ejerforhold i forhold til multibane samt forsikring. Bestyrelsen 

undersøger forsikringsforhold.  

c. Projekter, hallen indkøber ny projekter til mødelokalet.  

Nyt fra Skolen: 

a. Div.  

Aktivitets Kalender:  

a. Bierfesten 2022 


